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5™ Africa Regional Platform for Disaster Risk Reduction

e 13- 16 May 2014 e Transcorp Hilton Hotel ® Abuja, Nigeria @

INFORMATION ON EXHIBITION BOOTHS

e Organisations interested in setting up an exhibition booth at the Africa Regional
Platform are requested to write to isdr.AfRP@unisdr.unon.org with subject line
"Exhibition Booth".

e Each booth will be of a standard size of 6 x 9 feet and will be set up outside the
plenary hall.

e The cost of the space is covered by organisers; however, cost of setting up the booth,
including banners, transportation, shipping and customs clearance will be met by the
respective organisations.

Please note that we have limited space for exhibition. Hence, requests for space will be
met on a first-come-first-serve basis.

5e Plate-forme régionale africaine
pour la prévention des risques de catastrophe

e 13- 16 mai 2014 e Transcorp Hilton Hotel ® Abuja, Nigeria @

INFORMATION SUR LES STANDS D’EXPOSITION

e Lesorganisations s’intéressant a mettre sur pied le stand d’exposition lors de la Plate-
forme Régional pour I’ Afrique sont invitées a formuler leurs demandes avec objet :
“’Stand d’Exposition’” a 1’email : isdr. AfRP@unisdr.unon.org.

e Chaque stand aura une taille standard de 6 x 9 pieds et sera mise en place en dehors de
la salle pléniere.

e Le codt de local est pris en charge par les organisateurs mais le colt de I’emplacement
du stand, y compris les banniéres, le transport, 1’expédition et le dédouanement sera
couvert par divers organisations.

Nous vous prions de bien vouloir noter que nous avons un espace limite pour 1’exposition.
Par conséquent les demandes d’espace seront accordées aux organisations qui vont se prester
en premier lieu.
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